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 בס"ד
 
 

 צהריים טובים,
 

והתכנסנו  עצרנו את יום העבודה, ירדנו מהמשרדים אני מאוד שמח לראות כאן היום כל כך הרבה חברות וחברים.
 ולהביא לידי ביטוי את הערכים שחשובים לנו, לברך אחד את השני בברכת חג שמח, כאן ביחד על מנת להרים כוסית

הערבות  –חשוב מזה  המשפחתיות, האחדות, המסורת ולא פחות - עולםבאמת ומנחים אותנו בבורסה מאז ומ
 ההדדית.

 
וכשאני אומר ערבות הדדית, לצערי, אני לא יכול שלא להתייחס בקצרה לפרשה שמעיבה במידה רבה על אווירת 

לא משלם את כפי שאתם יודעים, לפני מספר ימים הובאה לידיעת ההנהלה תלונה בנוגע לחבר בורסה ש החג שלנו.
פנינו עולה תמונה קשה ומטרידה ומרגע שהוצגו במהנתונים  כבר למעלה משישה חודשים. החובות שלו לחברים

 אנחנו עושים כל מה שאנחנו יכולים על מנת לסייע לחברים שנפגעו.שהדבר הובא לפתחנו, 
 

מפקד מחוז ת"א ניצב  עםמתי שיחה קייאני באופן אישי ת במשטרה ו, הוגשו גם מספר תלונובמקביל לפעילות שלנו
  מהירה ותקיפה. בדיקהאת הצורך לקיים הדגשתי בפניו את חשיבות הנושא, ובמהלכה משה צ'יקו אדרי, ו

 א הדין.ואיתו מל ואנחנו נדאג לכך שימוצה אפס סובלנות כלפי מי שפוגע בחברי הבורסה כמו שהבטחתי, תהיה לנו
 

עד כאן  אסור לנו להיות סובלניים או רחמנים כלפי מי שפוגע בנו. פעם בעבר,דווקא בתקופה הזו, אולי יותר מאי 
 בנושא הזה.

 
ובמידה רבה נראה שהשנה, האתגרים מולם אנחנו  אנחנו נמצאים בפתחו של חג הפסח, חג החירותחברות וחברים, 

גבר על כל המכשולים ונצא אנחנו נדע להת יחד עם זאת אני מאמין שבסופו של דבר, הם כלל לא פשוטים.  ניצבים
זו אני רוצה לעדכן אתכם בקצרה במספר נושאים בהזדמנות חגיגית  מהתקופה הזו הרבה יותר חזקים ומחושלים.

 כמה בשורות טובות לקראת החג.גם  חשובים שעומדים על הפרק ולבשר לכם
 

ת שלו מדברים כבר הרבה מאוד נושא שעל החשיבו בימים האחרונים השגנו פריצת דרך משמעותית בנושא מהותי.
לא כולנו  ראי שעד היום הבנקים לא נתנו לנו!אש ואני מדבר על האשראי הבנקאי למימון של רכישת גלם. שנים.

כמות ארץ המטרה שלנו היא לדאוג לכך שתגיע ל עוסקים בגלם אבל כולנו מבינים את החשיבות שיש לתחום הזה.
 גדולה של גלם מדי שנה.כמה שיותר 

 
שהגענו להבנות עם בנק אגוד בנוגע לכם ואני שמח לבשר הזה הוא קבלת אשראי בנקאי שם המשחק בהקשר 

להבנות האלה יש משמעות  כאן בישראל. גלם עבור יהלומנים שייצרו את הגלם שלהםרכישת פיילוט למימון  ליישום
נק רק אחרי תהליך מהבת המימון קיבלנו ל הגלם במזומן ואהיינו חייבים לשלם ע כי אם עד היום –מרחיקת לכת 

זה הישג  יוכלו לקבל מימון כבר עם רכישת הגלם. יהלומניםהמצב הזה משתנה לטובה ומהיום והלאה  הייצור.
 ויכול להזרים הרבה מאוד חמצן לתעשייה שלנו.ותי שפותח בפנינו אפשרויות חדשות משמע

 
בהחלטת הנהלה שקיבלנו לפני אני רוצה לשתף אתכם גם  יאגב, בהקשר הזה של גלם ושל עידוד הייצור המקומ

חברות לקבל  של קבלת שיכנסו לתהליך ,אנחנו נאפשר ליצרניםבמסגרת זו, בחצי השנה הקרובה  מספר ימים.
 לקצר עבורם את לוחות הזמנים עד לקבלת החברות.גם נדאג  כמו כןהנחה מאוד משמעותית. 

 
במידה  יעד מרכזי עבורנו ואנחנו מאמינים שהשגת היעד הזה תתרום היא  קליטת חברים חדשים שעוסקים בייצור

 רבה לצמיחה ולהתפתחות של הענף ושל כל העוסקים בו.
 

אדריכלים חתמנו עם אחד ה ן שלנו בבורסה."גם יצאנו לדרך עם הפרויקט של מימוש זכויות הנדלבשבוע האחרון 
שניהם מתמחים  עמר. אמיראת משרד עורכי הדין גם וצירפנו לצוות שלנו  ,אבנר ישרולים והמובילים בארץ, הגד

שתוך פרק זמן קצר נזכה לראות פירות בע"ה ומאמין ואני מקווה  ,במימוש של פרויקטים נדלניים במתחם הבורסה
 ראשונים של העבודה שלהם.
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אשותי ממשיכה במגמה של התייעלות וחיסכון משמעותי בתקציבי אני שמח גם לבשר לכם על כך שההנהלה בר

בהמשך להצלחה של המהלך שעשינו לאיחוד התפקיד של מנכ"ל הבורסה עם מנכ"ל המכון אנחנו הבורסה. 
  .ממשיכים ומתקדמים באותה המגמה

 
ז משרה ובמקומו אנחנו חיים מדינה לכדי חמישים אחו את היקף הפעילות של הסמנכ"ל  במסגרת זו אנחנו מצמצמים

במקביל למילוי תפקידו כמנכ"ל ההתאחדות עפר  מצרפים לצוות של הבורסה את מנכ"ל ההתאחדות, עפר לאופמן.
 ימלא חלק נכבד מהתפקידים שמילא עד כה חיים מדינה בבורסה ובמפעלים.

 
כל זה לא היה מתבצע ללא ת. מדובר כאמור בצעד שמניב עבור כולנו לא רק חיסכון גדול בעלויות אלא גם התייעלו

 פעולה והפרגון ההדדי עם קובי קורן נשיא ההתאחדות ושמואל שניצר יו"ר המכון.השיתוף 
 

בחודשים  לקראת סיום אני רוצה לעדכן אתכם בקצרה בנושא המשא ומתן שאנחנו מקיימים מול רשויות המס.
נחנו נפגשים עם נציגי הרשות אחת לכמה ימים במטרה האחרונים, מתחילת הקדנציה האצנו מאד את הדיונים וא

 להשיג התקדמות בשני מישורים מקבילים.
 
בכל מה שנוגע לגיבוש והבנת אינטנסיביים לגביו אנחנו מקיימים דיונים  מישור הראשון הוא נושא הגילוי מרצוןה

ולגביו אנחנו מאד קרובים לסיכום,  הנושא השני שנמצא על הפרק,הקריטריונים המיוחדים שנוגעים לענף היהלומים. 
מאמין שכבר בתקופה הקרובה נוכל לבשר בשורות טובות מקווה ואני . 2015עד  2012שנים להוא סגירת התחשיב 

  בסוגיה הזו ונצליח להחזיר את היציבות בכל מה שקשור למערכת היחסים שלנו עם רשויות המס.
 

 השותפים –להודות באופן אישי לכל אחת ואחד מחברי ההנהלה  אני רוצה לנצל את ההזדמנות הזו על מנת
כל אחד מהם פועל עם הרבה יוזמה ורצון . בכל תחומי הפעילות שעושים עבודה בלתי רגילהשלי לדרך,  והחברים

כל אחת ואחד מכם , אני רוצה לברך לסיוםו העבודה שלהם בהמשך. נהנה מתוצאות כולנוואני בטוח שלעשות טוב 
 .ליבימה אישית ומעומק בני
 

ושהחג הזה קום צר ולוחץ אל מקום רחב ופתוח. מ  ר מ  ב  ע  אני מאחל לכולנו שחג הפסח הזה יהיה באמת בסימן של מ  
 בשורה של שמחה, פרנסה ובריאות טובה לנו ולכל בני המשפחה שלנו.איתו יביא 

 
 .וחג שמח תודה רבה

 


